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Verslag 
Algemene ledenvergadering van Diagned 

15 juni 2018 te Houten  
  
 

1. Opening, ingekomen stukken en mededelingen  
Wim Smit heet als voorzitter alle aanwezigen van harte welkom.  
 

2. Verslag ledenvergadering 23 maart 2018 
Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 
3. Financiën 2017 

 
a. Jaarrekening 2017 
Frank Spijkers licht de financiële jaarstukken over 2017 toe (de balans per 31 december 
2017, de staat van baten en lasten en een toelichting op deze stukken. Hij bedankt 
Cora van der Lek voor de zorgvuldige voorbereiding. Ondanks een aantal fusies is het 
aantal leden van Diagned vrij constant. De jaarrekening vertoont geen grote mutaties 
ten opzichte van andere jaren. Wel zijn de activiteiten van de werkgroepen diabetes en 
TOM geïntensiveerd en dat zien we terug in de cijfers. Dat is echter verklaarbaar en 
verantwoord, gezien de hectiek op de diabetesmarkt en het feit dat therapie op maat 
in toenemende mate in de buitenwereld aan interesse en belang wint Diagned daarop 
inspeelt. De uitgaven voor communicatie blijven achter. De vraag is dan: gebeurt er 
eigenlijk wel wat. Het bestuur meldt dat de kosten voor communicatie ook deels bij de 
werkgroepen zitten. Het project communicatie is echter zeker weerbarstig. Het blijkt al 
jaren lastig te zijn om de juiste ondersteuning te vinden. Het bestuur heeft Bureau Bex 
na een intensieve procedure geselecteerd, maar tot nu toe is daar nog weinig 
concreets uitgekomen, ook omdat Bex worstelt met zowel de doelgroep als de inhoud 
van de boodschap. Vanuit Diagned wordt benadrukt dat de input en medewerking van 
de leden cruciaal is: zonder inhoud en concrete voorbeelden valt er weinig te 
communiceren. Uit de discussie blijkt dat het de vraag blijft welke vorm en doelgroep 
het meest kans op succes hebben, mede in het licht van het toch beperkte budget. Het 
lijkt verstandig om meer te focussen op lobby richting concrete stakeholders dan op 
(brede) communicatie. Het bestuur neemt dit mee. Jan Willem Schipper licht, als lid 
van de Kascommissie, toe dat er slechts enkele opmerkingen zijn. Deze staan 
beschreven in de slides. Het oordeel van de Kascommissie is positief: de administratie 
is keurig op orde.  
De leden keuren de jaarrekening over 2017 goed en verlenen het bestuur décharge 
voor het gevoerde beleid.  
 
b. Benoeming Kascommissie 
Jan Willem Schipper (Sysmex) en Mart Rijnen (Thermofisher) worden voor een jaar 
herbenoemd als lid van de kascommissie.  
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4. Diagned en Den Haag 

− De minister VWS wil eind dit jaar een visie op hulpmiddelenzorg gereed hebben. 
Diagned heeft reeds een eerste gesprek gehad met de betrokken ambtenaren. 
Benadrukt is de aparte positie van laboratoriumdiagnostiek binnen de 
hulpmiddelenwereld. De boodschap over de meerwaarde voor de zorg viel in goede 
aarde. VWS heeft aangegeven graag voorbeelden te ontvangen. Na de zomer vinden 
verdiepende sessies plaats. Diagned zet zich in voor het gezamenlijk optrekken van de 
diverse andere brancheorganisaties in dit veld, om boodschappen waar mogelijk te 
stroomlijnen. Ricco Buitink heeft zich al bereid verklaard om op de volgende 
ledenbijeenkomst in september aanwezig te zijn; het is dan van groot belang dat er veel 
leden zijn om input te geven.  

 

− Kennismaking politiek: op 7 juni heeft een delegatie van het bestuur van Diagned en 
van de NVKC gesproken met Joban van den Berg (CDA) en Hans Martin Don (SP, Eerste 
Kamer). Het was een open bijeenkomst; men was zeer geïnteresseerd. De politici 
bleken zeer slecht op de hoogte van wat laboratoriumdiagnostiek precies is en 
betekent voor de zorg. Er komt een vervolg, onder meer in de vorm van een 
werkbezoek aan een laboratorium. VVD en D66 waren op laatste moment verhinderd, 
maar het werkbezoek biedt weer nieuwe kansen voor een bredere delegatie. De 
samenwerking met de NVKC heeft veel tijd gekost, maar heeft goodwill en bereidheid 
tot verdere samenwerking opgeleverd.  

 

− Implementatie IVD-verordening: Diagned draait intensief mee bij de voorbereidingen, 
samen met VWS en IGJ en andere partijen. Het is van groot belang dat leden hun 
vragen en zorgen aan Diagned melden. Gezamenlijk wordt gewerkt aan communicatie 
met het veld; VWS wil daarover graag input. Er blijven zorgen over het besef van de 
regels en van de consequenties daarvan voor zorginstellingen/professionals. Paul van 
Zeijst is overigens gekozen tot voorzitter van een belangrijke Europese organisatie van 
overheidsinstanties die bezig zijn met de IVD-Verordening, de Committee voor 
Competent Authorities for Medical Devices (CAMD).  

 

− Er komen dit jaar nog drie rapporten uit: een Horizonscan hulpmiddelen (door het 
RIVM), over welke ontwikkelingen er te verwachten zijn op dit gebied, en twee 
rapporten van Ecorys: over de ‘Markt van de toekomst’, en een nadere concretisering 
van het eerdere rapport ‘De juiste zorg op de juiste plaats’. Naar aanleiding van de 
eerdere discussie over de effectiviteit van communicatie wordt geconstateerd dat het 
op dit moment vooral belangrijk is om de juiste boodschap op de juiste plaats te 
krijgen, en communicatie dus vooral vorm te geven via lobby naar concrete groepen 
(politiek, ambtenaren, en zorgverzekeraars).  
 

5. Actualiteiten 

−      Terugkoppeling overleg NEVI Zorg inzake aanbestedingen en inkoopprocedures. Een 
delegatie van Diagned heeft op 4 juni 2018 overleg gehad met bestuursleden van NEVI 
Zorg over knelpunten bij aanbestedings- en inkoopprocedures. Het uitgangspunt was 
meer begrip voor elkaars positie te creëren inkoop niet onnodig complex te maken. 
Door Diagned is een aantal hoofdthema’s geïnventariseerd. Deze zullen na de zomer 
aan de hand van voorbeelden (‘best’ en ‘worst’ practices) worden besproken in een 
ander overleg tussen Diagned en NEVI. 
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− Diabetes. Minister Bruins heeft op xx juni tijdens het congres ‘goed 
hulpmiddelengebruik’ de keuzehulp voor bloedglucosemeters gelanceerd. Deze 
keuzehulp moet er aan bijdragen dat diabetes patiënten in gezamenlijk overleg met 
hun behandelaar een bloedglucosemeter kiezen die bij qua functionaliteiten en 
therapiebehoeften bij hen past. Per zorgverzekeraar wordt een overzicht getoond van 
de meters die in een bepaalde categorie zijn ingekocht. Diagned is zeer nauw bij de 
totstandkoming van de keuzehulp betrokken geweest, toepassing van de keuzehulp in 
de praktijk is essentieel voor de implementatie van het consensusdocument voor 
zelfcontrole. 

 

− Gezamenlijke ‘Commissie Legal en Compliance’ met Nefemed. Marie-Hélène  heeft op 
verzoek van Nefemed een bijeenkomst van deze commissie meegemaakt. Er is 
geconstateerd dat er veel overlap in dossiers zit en het nuttig is om deze commissie 
ook open te zetten voor geïnteresseerden vanuit Diagned. Er zal een email met 
uitnodiging komen voor de eerstvolgende bijeenkomst op 26 september.   

 
6. Diagned als serviceorganisatie 

Het bestuur wil de rol van Diagned als serviceorganisatie verder ontwikkelen en 
uitbouwen. Via Mentimeter wordt een tweetal onderwerpen getoond waarop de 
aanwezigen input  kunnen geven.  
 
a. GMH Code en Beleidsregels gunstbetoon medische hulpmiddelen VWS: de leden 

geven aan dat zij goed op de hoogte worden gebracht; de informatievoorziening is 
voldoende. Wel zou Diagned de labprofessionals (via hun verenigingen) kunnen 
wijzen op de nieuwe regels vanuit de overheid, de aangescherpte normen ten 
aanzien van productgerelateerde bijeenkomsten, op de consequenties daarvan 
voor alle partijen en begrip vragen voor de strikte opstelling van bedrijven. Ook 
kan de website van de GMH worden verbeterd.  

b. Persoonsgegevens/privacy. Diagned heeft reeds het nodige gedaan aan 
communicatie en input richting de leden. Er is een zekere ‘AVG-moeheid’ en geen 
noodzaak voor verdere acties vanuit Diagned.  
 

Aan de leden wordt tot slot de oproep gedaan om bij Diagned aan te kaarten wanneer 
er onderwerpen of vragen zijn waaraan aandacht moet worden besteed.  

  
7. Wat verder ter tafel komt / rondvraag  

Er zijn geen vragen. Wim sluit de vergadering, onder dankzegging voor ieders 
aanwezigheid en input. Hij nodigt iedereen uit om na de pauze te komen luisteren naar 
gastspreker Arjan van Drongelen (RIVM).  Hij zal ingaan op de nieuwe classificatieregels 
uit de IVD Verordening en de gevolgen daarvan. Naar verwachting zal onder de nieuwe 
wetgeving meer dan 90% van de IVD’s met betrokkenheid van een Notified Body op de 
markt moeten komen.  
 
 

  
 


